

CLIMATE ^{Ev} CHANGE

Internationale Jugendbegegnung

DISTRICT KUSINI A - KIRCHENKREIS BONN



Was?

Gemeinsam mit unseren PartnerInnen aus Kusini A (Tansania) wollen wir (der Kirchenkreis Bonn) dich herzlich einladen, Teil der Jugendbegegnung 2024 zu sein. Der Austausch widmet sich dem Thema "Climate Change and forests in Germany and Tanzania". Dich erwartet 2 Wochen intensiver, internationaler Austausch, tolle Workshops, Ausflüge und die einmalige Gelegenheit, unsere PartnerInnen in Bonn willkommen zu heißen!



Warum?

Internationale Zusammenarbeit und Ländergrenzen überschreitender Austausch waren noch nie so wichtig wie heute. Denn gerade die junge Generation hat das Potential, neue Begegnungen auf Augenhöhe zu ermöglichen, voneinander zu lernen und globale Herausforderungen gemeinsam anzugehen.



Wer?

Du bist am 20.08.2024 zwischen 18 und 24 Jahren alt? Du verfügst über ausreichenden Englischkenntnisse, um dich mit unseren PartnerInnen austauschen zu können? Du willst neue Menschen kennen lernen und etwas bewirken? Dann suchen wir genau dich!



Was du noch wissen solltest...

Der Austausch soll im Zeitraum vom 31.08.2024 bis zum 17.09.2024 stattfinden. Die erste Woche wollen wir gemeinsam in einem Tagungshaus verbringen, während in der zweiten Woche unsere PartnerInnen in Gastfamilien untergebracht werden. Um Unkosten zu decken, rechne bitte mit einem Eigenanteil von 250€.

Bei Fragen melde dich gerne bei uns!

ANMELDUNG



Du willst dabei sein?

Dann scanne ganz einfach den QR-Code oder gib den Link in deinen Browser ein und melde dich an!

Anmeldeschluss ist der 30.09.2023

 <https://t1p.de/xvyz8>



CLIMATE ^{EX} CHANGE

International Youth Encounter

DISTRICT KUSINI A - CHURCH DISTRICT BONN



What?

Together with our partners from Kusini A (Tanzania), we (the Bonn Church District) invites you to be a part of the Youth Encounter 2024.

The theme of this exchange is "Climate Change and Forests in Germany and Tanzania." You can expect an immersive international exchange, exciting workshops, enriching excursions and the unique opportunity to welcome our partners to Bonn!



Why?

International collaboration and transcending national boundaries in exchange have never been more crucial than they are today. Our partnership places a special emphasis on the younger generation, as we firmly believe in their potential to facilitate meaningful interactions on an equal footing, learn from one another, and collectively address global challenges.



Who?

Are you aged between 18 and 24 on August 20, 2024? Do you have a good command of English to communicate with our partners? Are you enthusiastic about meeting new people and making an impact? If so, we are searching for someone exactly like you!



Important information to consider....

The exchange is scheduled to take place from August 31 in 2024, to September 17 in 2024. During the first week, we will spend time together in a conference center. For the second week, our partners will be hosted by local families.


To cover expenses, please anticipate a personal contribution of €250. If you have any questions, please don't hesitate to reach out to us!

REGISTRATION



Do you want to be part of it?
Simply scan the QR code or enter the link in your browser to sign up!

The last date to sign up is the
30.09.2023.

 <https://t1p.de/xvyz8>

